

METROPOLIS NEWS

大都会季刊

ISSUE 48 期

Lexis Hibiscus Port Dickson

HAPPY NEW YEAR

2016



Live it up with a big bang at the magnificent Lexis Hibiscus !

烟花盛会响彻云霄 , Lexis Hibiscus 绚丽绽放 !



Completed in early December 2015, Lexis Suites @ Penang sets itself as an iconic landmark on the spectacular beachfront of Teluk Kumbar, overlooking the majestic ocean views. Poised to be the new tourist attraction in Penang, it offers an exclusive resort living of tasteful elegance complete with world-class amenities and facilities including private pool and sauna room in every unit.



于2015年12月初竣工的槟城 Lexis Suites，屹立在直落公巴湾海岸，眺望一片蔚蓝的大海，堪称是标志性的地标，并料将成为槟岛的新旅游景点。此项目设计品味优雅出众，设有世界级设施，每单位备有私人泳池和桑拿，打造名副其实的专属度假村生活体验。





Bidding a collective farewell to the departing year . . .

迎新送旧挥别2015。。。

Ushering into New Year, Lexis Hibiscus spared no expense to create a fun filled year-end countdown party to celebrate the festive season, making it the most anticipated annual event on New Year's Eve in Port Dickson.



为了迎接新年的降临， Lexis Hibiscus 全力以赴，打造欢腾热闹的倒数派对，使这项活动成为波德申最万众期待的跨年盛会。



色彩缤纷的烟花和灯光秀，加上特别呈献的表演，吸引了数以百计群众齐聚于此，同欢共乐。



Dazzling lights and bustling energy at Hibiscus . . . 炫目灯光和五彩斑斓烟花照亮 Hibiscus 。。。

Stunning fireworks and lighting displays with special performances attracted hundreds of visitors to the resort.



Cheers as the clock strikes twelve . . .
钟声敲响，齐声欢呼新年降临

Revelers gathered at Lexis Hibiscus to welcome the New Year as they cheerfully counted down the final 10 seconds of 2015, which culminated in a fireworks display to express joy and hope for the year ahead.



2015年最后10秒，兴高采烈的群众聚合在Lexis Hibiscus 进行新年倒数，迎接新年的到来。倒数活动的高潮是火树银花的烟花秀，象征对来年的欣喜和美好希望。





全日举行各种精彩的室内及户外活动，老少咸宜，大家同欢共乐、享受无穷的难忘时刻。



A myriad of all-day enthralling indoor and outdoor activities were featured to ensure a party for all ages. The night was such a rousing success that gave an unforgettable and yet unique experience to all participants !





Good Progress at Site
场地工程进展顺利



Progressing well on track, this project is nearing completion soon.

此项目工程进展顺利，即将依期完成。

妥当的施工时间安排是工程进展顺利的关键所在。此项目的墙体以竖立，外部修饰进行中，建筑工程即将完成。



Towards final wave of construction . . .

工程进入尾声，竣工在即



Proper scheduling is the key to smooth progress. With the erection of wall structure and exterior finishing, the development is moving fast towards completion.

Multiple Award Winning Company

A trusted brand name of excellence :
KL Metro Group — the multiple award winning company

吉隆坡都市集团 - 以卓越著称的可信赖品牌和屡获殊荣的公司

Developer 发展商



吉隆坡都市集团

Kuala Lumpur Metro Group
Level 15, Pavilion Tower, 75 Jln Raja Chulan,
50200 Kuala Lumpur, Malaysia
www.klmetropolitan.com

Operator 运营商



丽升酒店集团

Lot 11-3, Level 11, Menara Melinium, 8 Jalan Damanlela,
Pusat Bandar Damansara, Bukit Damansara, 50490
Kuala Lumpur, Malaysia



6th Asia Pacific International Honesty Enterprise Keris Award 2007

第6届亚太国际忠诚企业克里斯奖 (吉隆坡) 2007



CNBC's International Property Awards (London) 2007

CNBC 国际物业奖 (伦敦) 2007



3rd Malaysia Business of The Year Award 2008

第3届马来西亚年度企业奖 (吉隆坡) 2008



Bloomberg's Commercial Property Awards (Hong Kong) 2010

彭博社电视台亚太商业物业奖 (香港) 2010



Century International Quality Gold ERA (Geneva) 2011

世纪国际质量金时代奖 (日内瓦) 2011



Tripadvisor Award M.A., USA 2012

Tripadvisor 游客评估奖 2012 M.A, 美国



2012: Grand Lexis Most Number of Swimming Pool in a Resort

2012 年 Grand Lexis «设有最多泳池的度假村»



5 Star Hotel Certification By Ministry of Tourism Malaysia

马来西亚旅游部5星酒店证书 (2013)



Asia Pacific Property Award (Kuala Lumpur) 2013

2013 年 亚太物业奖 (吉隆坡) 2013



Star Leadership Quality Award (Paris) 2013

2013 年明星领袖质量奖 (巴黎) 2013



Quality Summit Award (New York) 2014

2014 年明星领袖质量奖 (纽约) 2014



Real Estate & Housing Developers' Association Malaysia - REHDA (Reg. No. HDA 2200NS 0125 / 04)

马来西亚实业及房屋发展商协会 - REHDA (注册号码: HDA2200NS 0125/04)



Malaysia Association of Hotels (Reg. No. NS / 0626 / 09)

马来西亚酒店公会 (注册号码: NS/0626/09)



Malaysia Association of Hotel Owners (Reg. No. OM / 2012 / 80 - B)

马来西亚酒店业主公会 (注册号码: OM/2012/80-8)



Malaysian Association of Tour & Travel Agents (Reg. No. MA / 4118)

马来西亚旅行社协会 (注册号码: MA/4118)



Pacific Asia Travel Association (Reg. No. HTL / 427 / 12 - 03)

亚太旅游协会 (注册号码: HTL/427/12-03)

Please visit us

Resort website : www.lexishibiscuspd.com , www.grandlexispsd.com , www.lexispsd.com , www.lexissuitespenang.com
Developer Website : www.klmetropolitan.com